
 

Aan: College van B&W     

          van de gemeente Castricum 

 

Datum:   15-01-2020 
Betreft:    Jaarverslag 2019. 
Contactpersoon:   C. Castricum 
E-mail:   fam.castricum@ziggo.nl 

 

Geacht College, 

Het platform sport bestond op 1 januari 2019 uit zeven leden. In de loop van het jaar is daar een lid 
bijgekomen. Helaas hebben drie leden het platform verlaten en bestaat het platform sport op 31 
december nog uit vijf leden. Het platform sport hoopt op korte termijn nieuwe leden te kunnen 
begroeten.  

In het afgelopen jaar is het platform sport elfmaal bij elkaar gekomen. Na de wens van wethouder 
Ron de Haan om meer verbinding te zoeken met de verenigingen heeft het platform daar invulling 
aan gegeven door middel van een onderzoek. Met de al aanwezige gegevens uit de nota publieke 
bekostiging, de eigen sportvisie uit 2016 en het onderzoek heeft het platform zijn mening gevormd 
over diverse zaken. Die mening heeft geresulteerd in aanbevelingen over het zwembad, de kunststof 
buitensport-accommodaties en de exploitatie binnensport-accommodaties.  

Voor wat betreft het zwembad is nu een besluit genomen. Het proces van de binnen- en 
buitensportaccommodaties is in volle gang. Het lokaal sportakkoord staat op de rails en het platform 
sport gaat binnenkort haar visie op de tarievenstructuur en subsidieverlening aan het College 
toesturen. 

Overige activiteiten van het platform sport in 2019: 

• Verzorgen nominaties sportverkiezing. 
• Assistentie bij de sportverkiezing. 
• Sollicitatiegesprekken met kandidaten lokaal sportakkoord. 
• Gesprekken met de heer Klein over het zwembad. 
• Gesprekken met de heer Leyen over de exploitatie binnensport-accommodaties. 
• Brieven naar college: 

1. Jaarverslag 2018 
2. Tussenbesluit zwemvoorziening gemeente Castricum. 
3. Exploitatie binnensport accommodaties 
4. Kaderstellend beleid buitensportvloeren. 

 

Het platform sport heeft het afgelopen jaar meerdere malen gesprekken gevoerd met de wethouder 
sport. Doel van deze gesprekken is om, gezamenlijk, tot de juiste beleidskeuzes te komen. Het 
platform sport spreekt de hoop uit dat deze beleidskeuzes in 2020 gerealiseerd kunnen worden. Het 
lokaal sportakkoord zal de sport in het algemeen en de verenigingen in het bijzonder richting geven 
om te komen tot volwaardige deelnemers in de maatschappij. Het platform sport is van mening dat 
de daarbij behorende beleidskeuzes onontbeerlijk zijn.  
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Met vriendelijke groet,  

P. van Splunter 

Voorzitter Platform Sport

 

 

   

 


